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ze dne 13.6.2023 v 18:00 hod. 
 
Přítomni: 
David Havelka (DH) – ředitel školy 

Jiří Wieden (JW) – předseda Rady 
Jan Ocman (JO) – člen rady 
Andrea Nejezchlebová (AN) – člen rady 
Sandra Kmeťová (SK) – člen rady 
Gabriella Steinwald (GS) – členka výboru spolku 
 

Téma Komentář 
 

Zodpověd. 
osoba 

Termín 

Zapisovatel  
Zapisovatelem byl zvolen JO 
 

 
JO 

 

Zpráva ředitele 
Školy 
 

 
Stav žáků a učitelského sboru 

• Aktuálně má škola 160 žáků, což je maximální 
kapacita školy. Stejný stav se předpokládá i 
pro nový školní rok. 

• Do dvou prvních tříd byl přijat plný počet 
žáků, tj. 32. 

• Do ostatních tříd bylo přijato celkem 5 žáků. 
• 6 žáků ze školy odešlo (4x gymnázium, 2x 

spádová ZŠ) 
• V několika dnech proběhla akce Škola před 

školou, při níž byli rodiče i děti seznámeni 
s fungováním a organizací provozu prvních 
tříd na začátku i v průběhu nového školního 
roku. 

• Stav učitelů se nemění.  
 

 
DH 

 
 
 
 
 
 
 
 

Agenda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
• Rada projednala a stanovila další postup 

v případě obtížně dobytné pohledávky, 
vedené za žáka MP. V ostatních případech je 
stav pohledávek přijatelný. 
 

• Rozpočet je čerpán v rámci všech 
předpokladů. V červenci se bude intenzivně 
pracovat s účetní firmou na přípravě účetní 
uzávěrky. Investice do oprav herních prvků na 
zahradě školy byly úspěšně realizovány. Na 
základě konečných výsledků hospodaření 
budou zváženy možnosti dalších oprav. 
 

• Rada ocenila průběh letošního Klíčekfestu, 
který proběhl 30.5. na školní zahradě, a 
kterého se na pozvání ředitele školy zúčastnili 
i starostka MČ Prahy 11 PhDr. Šárka Zdeňková 
a člen rady MČ Prahy 11 pro školství Bc. 

 
DH 
RDA 
GS 
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Michal Veselský, DiS. Vedení školy se tak snaží 
o zintenzivnění spolupráce se zastupiteli MČ 
Prahy 11 a zvýšení jejich povědomí o 
fungování, poměrech a atmosféře v naší škole. 
 

• Nový web školy je po technické a grafické 
stránce zcela dokončen a v tuto chvíli 
probíhají práce na plnění obsahu. 
Předpokládaný termín zveřejnění webu 
připadá na září 2023. 
 

• Z plánovaných školních akcí budou v příštím 
týdnu probíhat tradiční výjezdy na konci 
školního roku, na začátku nového školního 
roku pak podzimní cyklo a turistická expedice. 
V příštím školním roce se opět začnou 
připravovat výměnné pobyty žáků 
s partnerskou školou ve Švédsku.  
 

• Byly vyhodnoceny cíle stanovené na začátku 
pololetí, týkající se vzdělávání pedagogického 
sboru. V rámci spolupráce s psychologem 
Davidem Heidrem proběhlo několik 
workshopů na téma asertivní komunikace, 
time managementu, řešení konfliktních situací 
a sociální klima třídy nebo poskytovaní zpětné 
vazby. Podařilo se také pokročit v navyšování 
odbornosti v pedagogických oborech a 
terminologiích. Na základě poznatků nabytých 
v rámci těchto aktivit vyplynula potřeba revize 
klasifikačního a školního řádu. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ostatní  
• Rada schválila pololetní bonus ředitele školy 

včetně navýšení o inflační koeficient. 

 
 
RDA 
 

 
 
 
 
 

Body na příští jednání  
• Rada projednala několik návrhů cílů a 

zaměření na příští školní rok a bylo dohodnuto 
je úžeji specifikovat na příštím zasedání. 
 

 
RDA 
DH 
GS 

 

Termín příštího jednání: 
  
Příští jednání Rady 26.9.2023, od 18 hod. 
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V Praze, dne 13.6.2023 
 

     

   Jiří Wieden  Jan Ocman  Sandra Kmeťová Andrea 
Nejezchlebová 

 

předseda Rady člen Rady člen Rady členka Rady 
 

 


